

الرقم : 551 / 106 / 2024

التاريخ : 2 / 6 / 2024

الموافق : 25 / ذو القعدة / 1445

تعميم Circular

رقم (63) No

Honorable Members of the ASE

Good Greetings,,,

Referring to the ASE's Board of Directors decision dated 30/5/2024 regarding suspending the shares of JORDAN STEEL (JOST) company from trading upon the request of the board of directors of the mentioned company, and by virtue of the provisions of Article (15/B/9) of the Directives of Listing Securities on the Amman Stock Exchange.

Kindly note that the shares of the above mentioned company will be suspended from trading as of Sunday 2/6/2024 until the end of trading session of Thursday,13/6/2024.

Best Regards,,

مازن نجيب الوثائفي / المدير التنفيذي

Mazen Najib Wathaifi/ Chief Executive Officer

السادة/ أعضاء بورصة عمان المحترمين

تحية طيبة وبعد،،،

أشير إلى قرار مجلس إدارة بورصة عمان المتخذ في جلسته المنعقدة بتاريخ 2024/5/30 بخصوص إيقاف التداول بأسهم شركة حديد الأردن (JOST)، بناءً على طلب من مجلس إدارة الشركة المذكورة أعلاه، واستناداً لأحكام المادة (15/ب/9) من تعليمات إدراج الأوراق المالية في بورصة عمان.

أرجو إعلامكم بأنه سيتم إيقاف التداول بأسهم الشركة المشار إليها أعلاه اعتباراً من صباح اليوم الأحد الموافق 2024/6/2 ولغاية نهاية جلسة تداول يوم الخميس الموافق 2024/6/13.

وتفضلوا بقبول فائق الإحترام،،

- Jordan Securities Commission.
- Securities Depository Center.
- JORDAN STEEL Company
- Operations Department.

- * نسخة: - هيئة الأوراق المالية.
- مركز إيداع الأوراق المالية.
- شركة حديد الأردن.
- دائرة العمليات.